
 

Bestyrelsesmøde d. 7/12-2020

DAGSORDEN
1. Underskrivning af referater og spisning
2. Generalforsamling og Corona – hvilke muligheder har vi? (og spisning)
3. Cykelstyrt på stien v. Ålekrogen (Nanna) og spisning
4. Indkøb til legeplads og spisning
5. Budget 2021 og spisning
6. Bordet rundt

a. Formanden (AW)
b. Regnskab (JA)
c. Beboerhus (NS)
d. Kommunen (IJ)
e. Web (CO) 
f. Grønt område (JT)

7. Dato for næste møde
8. Evt.

Referat: 

1. Referat fra sidst er underskrevet. 
2. Generalforsamling bliver udskudt pga. Corona. Der kan derfor ikke afholdes generalforsamling 

indenfor vedtægterne. Vi udsætter generalforsamlingen indtil vi ved hvornår vi må samles igen. Vi 
sender infobrev ud til vanlig tid (slut januar/start februar). 

3. NSL har fået henvendelse fra beboer ang. cykelstien fra Gl. Århusvej. Der er mange gange hvor der 
er cyklister der er tæt på at køre sammen og det er sket at der er to kørt sammen hvor en endte på 
sygehuset. Forslaget lyder på om der kan fx sættes en bom eller gøres andet for at hindre at 
cyklisterne skærer hjørnet. Vejen skal asfalteres når de har lavet vandløbene. Der er størst 
sandsynlighed for at de vil gøre noget ved det når de alligevel er i gang med at renovere. AW 
foreslår om vi i stedet skal strø ”grus”. 
Ib lufter ideen med hans kontakt i kommunen. 

4. Kompan har 50 års jubilæum, det er en oplagt mulighed for at få rigtig meget for ”få” penge. Klaus 
har lavet forslag til indkøb af: Klatrenet, 4-tårns anlæg, Dreje-tårn, dreje-plade, legehus, Tusindfryd 
(sand), træningsanlæg. 
Enighed om at købe det ind. Christen ringer og spørger om der er mulighed for klausul ift 
byggetilladelse og sen levering. Derudover spørger han om de kan lave gummi-underlag ved 
træningsredskaber. 

5. Budget 2021 
Budgettet er gennemgået af bestyrelsen. 
Budgettet kan ikke overføres til næste år pga. corona. Vi tager udgangspunkt i 2019, med nogle 
reguleringer. 
Forslag om at hæve lejeprisen for BBH til 1200 kr pga. udgifter til rengøring osv. der er steget. 
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Det endelige budget mangler stadig tilbud/oplysninger for at være helt på plads. 
6. Bordet rundt

a. Formanden (AW)
AW har sendt ordensreglementet afsted, den ansvarlige person ved kommunen er på orlov.
AW er blevet kontaktet af en beboer som har klaget over at udlejningshus i rækkehusene 
bruger huset til at opbevare stilads og maskiner. AW har taget kontakt, men det er ikke 
fjernet. AW tager kontakt igen. 

b. Regnskab (JA)
Godkendt af bestyrelsen. 

c. Beboerhus (NS)
i. Projektor: 

Nanna og Klaus har indhentet tilbud fra AV-center på Clickshare til at vise trådløst 
billede på projektor. Systemet kan afprøves i beboerhus og kan sendes retur hvis 
ikke det passer til installationen. Bestyrelsen godkender at gå videre med projektet.

ii. Køkken: (CO og NS) har gennemgået køkkenet og efterspørger bestyrelsens 
godkendelse for at indhente tilbud på gennemgående renovering af køkkenet frem 
for at indhente tilbud på det tidligere diskuterede. 
Bestyrelsen beslutter at der kan afsættes et tilbudsbeløb på 100.000 kr. som CO og 
NS kan arbejde videre med for at få tilbud fra diverse leverandører. 

d. Kommunen (IJ)
Renoveringen af stisystemet og opdateringen (se evt.) 

e. Web (CO) 
Opdatering af udlejnings bruchure ift. google. CO opdaterer hurtigst muligt. Google drive 
opsættes til bestyrelsens tilgang. CO sender link med brug hertil. 

f. Grønt område (JT) 
Intet nyt.

7. Dato for næste møde: Mandag d. 25. Januar 2021 kl. 19.00. Ib tager kage med.
8. Evt: 

Ib: Ang. asfalteringen af stierne. Beboerne har på facebook spurgt hvorfor stien langs vandløbet 
ikke er lavet færdigt. Det er fordi kommunen ikke kan beslutte sig for hvordan de skal renovere 
vandløbet. Når de engang har renoveret vandløbet kommer der det sidste slidlag på. 
NS: Kan vi evt. lave en petanque-aften? Ib siger det har været en succes. AW foreslår det kommer 
på Facebook. 
KR: Skal få smidt de søm-træstubbe der står ved BBH ud? John søger for at smide dem ud. 
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Allan Weber
Formand

Klaus Risager
Næstformand

Jens Arne Holm
Kasserer

Nanna Sigaard Lassen
Sekretær

John Lind Thomsen Ib Jacobsen

Christen Overgaard Nicolai Svensson
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